

4D3N Macao & Zhuhai Tour (GV4)

四天三夜 澳门珠海游



MFM-04MFMZH

DAY 01 SINGAPORE – MACAO – ZHUHAI 新加坡 - 澳门 - 珠海

(Meals on Board 机上便餐)

Arrival at Macao Airport, Meet & Greet and transfer to Zhuhai hotel for check-in. Free & Easy for the rest of the day.

到达澳门机场，由导游接机前往珠海酒店办理入住手续。其余时间自由安排。

Accommodation 住宿: Zhuhai Huafeng 4* or Similar

DAY 02 ZHUHAI 珠海

(Breakfast / Lunch: Hot pot barbeque buffet) (早餐 / 午餐: 火锅烧烤自助餐)

After Breakfast, we proceed to the Zhuhai tour: Visit Fish Girl Statue, Love Road and Tangjiawan Ancient Town; Visit the Zhuhai Opera House and Walking at Yeli Island, The New Yungming Garden, Own arrange Dinner and Gongbei Super Shopping Mall. Back to hotel Stay at Zhuhai hotel.

早餐后，我们前往珠海游览：参观渔女雕塑、爱情之路和唐家湾古镇；参观珠海大剧院和野狸岛漫步，新云明花园，晚餐自行安排，前往拱北商场购物。返回酒店入住珠海酒店。

Accommodation 住宿: Zhuhai Huafeng 4* or Similar

DAY 03 ZHUHAI – MACAO 珠海 - 澳门

(Breakfast / Dinner: Western Set) (早餐 / 晚餐: 西式套餐)

After breakfast, transfer to Macao and visit The Ruins of St. Paul's, St Dominic Church, Sam Kai Vui Kun, Arraial na Ervanários (Lunch at own expense - experience local café and noddle), Taipa House & Mural at Rua do Sol No 8-16, The Londoner 1:1 Big Ben, Venetian. Transfer back to Hotel.

早餐后，前往澳门游览：大三巴牌坊，圣多明我教堂，三街会馆，关前荟。（午餐自理体验当地咖啡馆和面馆），氹仔民居及太阳街壁画第 8-16 号，1:1 大本钟，威尼斯人，然后返回酒店。

Accommodation 住宿: Macao Case Real 4* or Similar



DAY 04 MACAO - SINGAPORE 澳门 - 新加坡

(Breakfast) (早餐)

Free & Leisure until time transfer to airport for Departure. 由活動後送往機場返回甜蜜的家。

Zhuhai Tour Guide and Driver Tips HKD 50 per pax 珠海导游和司机小费每人 50 港币

Macao Tour Guide and Driver Tips HKD 50 per pax 澳门导游和司机小费每人 50 港币

Mandarin speaking tour 导游全程以中文讲解

Zhuhai Optional - Shijingshan Cable Car & Old Ming Dynasty New Garden Performance 珠海自选项目 - 石景山缆车+圆明新园表演 (逢周一停演) (RMB280/PAX)

Sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator. We reserve the right to alter the sequence or change/amend the itinerary with/without prior notice.

行程顺序、餐食和酒店安排将根据当地地接人员的最终安排进行调整。我们保留在不另行通知的情况下更改行程顺序或对行程进行修改的权利。

WTStravel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg